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REFERAT Møte nr.:  1-2023 

Møte: Fagskolestyremøte, Lokomotivførerutdanningen  

Kl 1300- 1600  

 

 

Sted: Posthuset 21 etg. rom Sjøsiden 2131 

  

Møtedato:  

14. februar 2023    

Referent: Kai Erik Jensen T. 98 86 73 70 Antall sider inkl. denne: 2 

 Til stede: Marit Rønning (Jernbanedirektoratet) (leder), Abdul Basit Mohammad (Jdir,), Eirik Hågensen 

(Jdir), Rolf Ringdal (Norsk lokomotivmannsforbund), Øyvind Gunnestad (Ansatterepresentant), 

Nicklas Alexander Mathisen Filstad 1-23 (Studentrepresentant), Mekonnen Germiso 

(Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Guro Ruud Cedell (Jernbanevirksomhetenes 

sikkerhetsforening), Roy Arne Wexhall (Norsk jernbaneforbund),  

Fravær: Thomas Engevold (studentrepresentant 4-22, Tor Pålerud (Norsk jernbaneforbund) 

Kopi til:  
   
Saks 

nr. 

Innkalling og referat ble godkjent 
 

Skolen informerte om  

Avsporing - Notodden 

GDPR-brudd. Deling av personlige studentopplysninger 

Sikring av skolebygg 

Ny fagsjef 

Ekstra høring til EU – svart på ekstra høring  

Green Cargo – Onrail – øvelseskjøring 

Rekrutteringskampanjen 2023 

 

1 Kvalitetsrapport 2022 

 

Det ble diskutert  

• Hvem er leseren: Rektor: Leseren er eier, styret, skolen og andre interesserte. Det er en rapport 

som skal kunne brukes som et historisk oppslagsverk. 

• Om rapporten kan struktureres på en annen måte, ved at deler av rapporten kan være vedlegg? 

Skolen vil vurdere det neste år. 

• Styret ba skolen se om det er en trend rundt spørsmålet: Opplever du tydelige mangler som 

skolen må tilrettelegge for i framtiden? (s. 36) 

• innholdsfortegnelse. Skolen vil legge inn det før vi publiserer rapporten 

• Gode refleksjoner rundt studiebarometeret  

 

Det vil utarbeides en kort årsmelding som kan gi andre lesere innsikt i skolens arbeid i 2022 

 

Vedtak:  

Styret tar kvalitetsrapport 2022 til orientering 

 

2 Virksomhetsplan 2023 

 

Det ble diskutert hvordan man best kan synliggjøre ‘kompetansemål for ansatte’ og ‘internrevisjoner’. 

Viktige mål/områder som kanskje bør tas synliggjøres i neste virksomhetsplan 

 

 

Vedtak:  
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Styret tar saken til orientering 

  

3 Budsjett 2023 – Lokførerskolen  

 

Fagskolen har fått tildelt kr 83 045 000,- til drift og utvikling og en ekstra tildeling på kr 2 000 000,- 

for å bygge opp nettbasert utdanning.  

Skolen skal ha inntekter på kr 4 120 000, - Dette er inntekter fra studentavgift for materiell og kurs 

og tjenester skolen gir foretakene 

 

Vedtak  

Styret tar saken til orientering 

 

4 Nettbasert utdanning og opptak 2023 

 

Skolen ved rektor har utarbeide et nytt prosjektmandat for å kunne tilby nettbasert studie med 

samlinger fra 2024 (opptaket vil være mars 2023).  

 

Det ble framhevet at prosjekt bør ha en referansegruppe med eksterne deltakere. Referansegruppe 

kan kvalitetssikre mål og innhold i utdanningen. 

  

Vedtak 

Styret tar saken til orientering 

 

5 Klagesak  

 

Styret diskuterte saken 

Det var ingen i styret som så at det var gjort formelle feil før, under eller etter eksamen 

 

Vedtak 

Klager får ikke medhold i klagen. 

 

6 Opptak studieplass 

 

Skolen foreslo å starte seks kull på stedbunden opplæring med 22 studenter per kull, mens nettbasert 

opplæring med samlinger starter med 20 studenter i et kull. Da vil 132 studenter få tilbud på 

stedbunden opplæring, og 20 på nettbasert opplæring, til sammen 152 studenter fra opptaket i 2023.  

 

Det er satt opp følgende oppstartsdatoer: 

 

Stedbunden opplæring:                                                                   Nettbasert opplæring 

August -2023,                                                                                    Mai -2024 

September – 2023, oktober - 2023 

Januar – 2024, februar – 2024, April - 2024 

 

Styret hadde ingen bemerkninger på økningen fra 144 til 152 studenter eller oppstartdatoene 

 

Vedtak 

Styret tar saken til orientering 

 

 Internrevisjon: Tilbakemeldingsskjema og loggbok under øvelseskjøring 

 

Styret diskuterte revisjonen og framhevet at det var en god revisjon: Styret er meget positiv til at skolen 

gjennomfører slike interne revisjoner. Det er god organisasjonslæring. 

 

Forslag til vedtak 

Styret tar saken til orientering 
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NOU 2022: 17 Veier inn - ny modell for opptak til universiteter og Høyskoler - høring 

 

Styret ønsker å sende følgende høringssvar: 

 

«Norsk fagskole for lokomotivførere takker for en god og grundig utredning.  

 

24. juni 2022 sendt Lokførerskolen et spørsmål til Kunnskapsdepartementet om positiv 

særbehandling for det underrepresenterte kjønnet ved opptak til fagskoler i Norge. 

Lokomotivføreryrket har høy overrepresentasjon av menn. (Omtrent 90 %) 

Kunnskapsdepartementet har svart at de ønsker å se hen til utvalgets vurderinger før de svarer 

på vårt spørsmål. 

 

Utvalget diskuterer kjønnspoeng og konkluderer med at «arbeidslivet og enkeltmennesker skal 

ha tilgang til yrkesutøvere av begge kjønn, er en legitim grunn til å bruke spesielle kvoter for 

kjønn i opptaket til høyere utdanning.»  «Ved å sette av noen studieplasser til en bestemt gruppe 

kan vi sikre at samfunnsmessige forhold av stor betydning blir ivaretatt. Slike forhold kan være 

– at det utdannes en viss andel yrkesutøvere av begge kjønn» 

Lokførerskolen mener at kvotetekning er riktig vei å tilrettelegge for positiv særbehandling for 

det underrepresenterte kjønnet ved opptak til høyere utdanning. 

Lokførerskolens styre» 

 

Vedtak 

Styret vedtar å sende høringsuttalelsen som vist over.  

Styret ber rektor om å sende inn svaret på vegne av styret. 
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Lokalklagenemd – Nye medlemmer 

 

 

Klagenemd Medlem Varamedlem 

Leder 

(Jernbanedirektoratet) 

Aina Foss-Inderhus 

Seksjonssjef juridisk 

 

Student 1 Hovedtillitsvalgt 

 

Tillitsvalgt kull 1- «årstall» 

(for eksempel 1-23) 

Student 2 Vara-hovedtillitsvalgt  Tillitsvalgt kull 2- «årstall» 

 

Jernbanevirksomhetenes 

sikkerhetsforening 

Mekonnen Germiso Guro Ruud Cedell 

Arbeidstakerforeningen 

(LO) 

Rolf Ringdal Tor Egil Pålerud 

 

Studentrepresentanter i klagenemda: 

1. medlem er Hovedtillitsvalgt. Vara for 1. medlem vil være den tillitsvalgt fra kull 1 (kullet 

som starter i januar) Dersom hovedtillitsvalgt eller varahovedtillitsvalgt er fra kull 1, vil det 

være tillitsvalgt fra kull 2 i skoleåret osv. 

2. medlem er varahovedtillitsvalgt. Vara vil være tillitsvalgt fra kull 2 (kullet som starter i ca. 

mars) Dersom hovedtillitsvalgt eller varahovedtillitsvalgt er fra kull 2, vil det være tillitsvalgt 

fra kull 3 i skoleåret osv. 
 

Vedtak 

Styret vedtar klagenemda 2023 

 

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/nou-2022-17/id2948927/
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9 Studentombud – årsrapport 2022 

 

Vedtak 

Styret tar saken til orientering 

 

10 Eventuelt 

 Foreløpige datoer styremøter 2023:   

8. juni kl 1200 

28. september kl 1200 Skolen vil vurdere nye møtedato eventuelt avlyse møtet 

1. november kl 1200 

12. desember kl 1430  

Innkalling med papirer vil komme ca 1 uke før møtet 
 


